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Vragen van het lid Van Klaveren (Groep Bontes/Van Klaveren) aan de 
Staatssecretaris van Volksgezondheid, Welzijn en Sport over het 
miljoenenoverschot bij gemeenten op het zorgbudget (ingezonden 10 mei 
2016). 

Vraag 1
Heeft u kennisgenomen van het artikel «Miljoenenoverschot bij gemeenten 
op zorgbudget»?1 

Vraag 2
Kunt u aangeven hoe het mogelijk is dat 90% van de gemeenten miljoenen 
euro’s overhoudt die bestemd zijn voor onder andere dagbesteding, 
begeleiding en ondersteuning? 

Vraag 3
Hoe verhoudt het gegeven dat 60% van de gemeenten geld overhoudt, dat 
bedoeld is voor huishoudelijke hulp, zich tot de praktijk waarin veel patiënten/
cliënten aangeven te weinig hulp te ontvangen? 

Vraag 4
Bent u bereid deze zorggelden zo spoedig mogelijk te oormerken, zodat 
iedere euro die bestemd is voor hulpbehoevenden ook daadwerkelijk bij deze 
groep terecht komt? 

Vraag 5
Deelt u de analyse dat een gemeentelijke overheid, die onder meer bezuinigt 
op tarieven voor thuiszorgorganisaties en te weinig uren aan huishoudelijke 
hulp toekent, marktverstorend werkt, en op deze wijze vele hulpbehoevenden 
dupeert? 

Vraag 6
Deelt u de mening dat het ongehoord is dat mensen die zorg nodig hebben 
de zorg mijden als gevolg van bureaucratie, inefficiënte en te hoge kosten? 
Zo ja, welke maatregelen bent u voornemens te treffen om dit probleem op 
te lossen?

1 http://m.ad.nl/ad/m/nl/4560/Gezond/article/detail/4295154/2016/05/05/Miljoenenoverschot-bij-
gemeenten-op-zorgbudget.dhtml?originatingNavigationItemId=5585
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